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Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hogyan segíti a kormányzat a tanyasi családokat a tanyáik villamosítása ügyében?”
címmel a Házszabály 91. §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr !

A magyarországi tanyák a mezőgazdaság ellehetetlenült helyzete miatt rendkívül lepusztult
állapotban vannak. Nagyon sok lakott tanya nincs . villamosítva . Az ott élő családok
önerejükből nem tudják a villamos-áramot bevezettetni . Ez a helyzet Bács-Kiskun, Csongrád ,
Békés és Pest megyékre a leginkább jellemz ő .

Kérdezem tehát Miniszter urat :
- milyen pályázati lehetőségek vannak, amelyek megoldást nyújtanak a tanyákon élők

elszegényedett családok számára?
hogyan segíti a kormányzat a tanyasi családokat a tanyáik villamosítása ügyében?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . augusztus 28 .
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